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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. En 

kort presentationsrunda då en ny ledamot närvarade.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Svante Norbäck utsågs att tillsammanse med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2015-01-15 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsnämndens pågående ärenden 

Avdelningschef Jan Rönnberg informerar om ärenden som är 

pågående och information som inkommit till förvaltningen: 

- Från 2015-10-01 är det planerat att HSL-insatser i LSS-

verksamheter ska övergå från Landstinget till kommunen 

och utifrån detta pågår en översyn om hur det ser ut på 

Östermalm. Från början kommer HSL-insatserna att 

organiseras centralt genom Socialförvaltningen i 

Stockholms stad.  

- Jan redogör för ”tre-åringen” som är en anvisning för 

nämndernas arbete med underlag för budget för 2016 med 

inriktning för 2017 och 2018. Ärendet ska upp i 

stadsdelsnämnden i april. Rådet kommer att få ta del av 

ärendet. 

-  Nämndens verksamhetsplan fick tas om i februarinämnden. 

Vissa tillägg har gjorts, bland annat att 

socialtjänstavdelningen ska utreda möjligheten för att 

återinföra en sysselsättningsverksamhet på Östermalm 

motsvarande Arbetscentrum.  

- RSMHs lokalförening Carpe Diem har ansökt om 

föreningsbidrag. Ärendet ska upp i nämnden i mars.  

 

§ 6. Övriga frågor 

- Besök av Gisela Palm Lamerstedt, enhetschef för Stöd och 

service. Gisela berättar om nya servicebostäderna i Norra 

Djurgårdsstaden där 8 lägenheter har byggts. Fyra personer 

från stadsdelen har fått erbjudande att flytta in. Därutöver 

kommer tre lägenheter att gå till boende i andra stadsdelar 

och en lägenhet blir en gemensamhetslägenhet. Området är 

miljöinriktat. Efter årsskiftet kommer en gruppbostad med 

fem platser att byggas. Gisela berättar vidare om 
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funktionshindersinspektörernas granskning av tre stadsdelars 

handläggning och uppföljning av LSS-ärenden. Totalt har 

250 akter granskats. Rapporten skickas ut till rådets 

ledamöter. Information om utredningsmetoden DUR, som 

handläggarna på enheten jobbar efter. Gisela skickar runt två 

avmaskade utredningar enligt DUR-modellen för att visa hur 

dessa kan se ut. Även en informationsbroschyr om vad 

servicebostäder är skickas runt samt lägenhetsöversikt över 

nya servicebostäderna i Norra Djurgårdsstaden. Information 

att Inspektionen för vård- och omsorg, IVO, har granskat 30 

gruppbostäder runt om i Sverige.  Stöd- och serviceenheten 

har 400 aktuella ärenden och ett 30- tal personer arbetar på 

enheten.  

- Rådets förslag på datum för träff med presidiet är 23/3 och 

28/5, kl. 16.00.  

- Rådet beslutar att ändra sammanträdet 2/4 till 23/3. Om träff 

med presidiet detta datum ändras starttiden för 

sammanträdet till kl. 15.00. Ordinarie starttid vid vanligt 

sammanträde.  

- Rådet beslutar att sammanträdet 13/8 utgår.  

- Rådets ledamöter beslutar att Anders Carlsson fortsätter som 

ordförande och Elisabeth Agado fortsätter som vice 

ordförande denna mandatperiod.  

- Förvaltningen föreslås tillfråga överförmyndarnämnden och 

stadens funktionshindersombudsman att komma till något av 

rådens sammanträde och informera om sina verksamheter.  

 

§ 7. Avslutning 

Ordförande tackar för dagens möte.  


